
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål C
I nogle kommuner og regionssygehus har man indkaldt ældre akut og med taxi for at
kunne give de ekstra vacciner, der har været i overskud. Kan ministeren redegøre for,
hvorfor man ikke har gjort det i alle tilfælde, men i stedet vaccineret personer, der ikke
stod på prioriteringslisten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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